

(Sir ROBERT SHORE MILNES, Lieutenant-Gouverneur, 1801 & 1802.)

" To His Excellency ROBERT SHORE MILNES, Esquire, Lieutenant Governor of the Province of Lower-Canada, &c. &c. &c.

" MAY IT PLEASE YOUR EXCELLENCE,

" We, His Majesty's most dutiful and loyal Subjects, the Legislative Council of the Province of Lower-Canada, in Provincial Parliament assembled, taking into our consideration the necessity of a further allowance to the Clerk Assistant and Translator, and also to the Writing Clerk of this House, do therefore most humbly beseech Your Excellency, that you will be pleased to allow them such additional provision, by salary, as Your Excellency, in your wisdom and bounty, shall think fit."

ORDERED, That the Honorable Mr. Baby do wait on His Excellency with the said Address.—

J. C. 3, p. 127.

The Honorable Mr. Baby reported, " That he had, according to order, waited on His Excellency the Lieutenant-Governor, with the Address of this House of Thursday last, and that His Excellency was pleased to say that he would make the necessary provision." —J. C. 3, p. 129.

It was moved,

That as the Officers of the House of Lords, in England, are entitled to certain fees on the passing of all private Bills, and that it is expedient that provision should be made for the Officers of this House, on all private Bills that may pass this House.

The question was put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

ORDERED, That the consideration of what may be necessary to be allowed to the Officers of this House, on all private Bills, be referred to the Committee of Privileges, who are directed to search precedents in the Journals of the House of Lords, and report a Table of Fees to be taken by the Officers of this House, on the next sitting day.—

J. C. 3, p. 188.

It was moved,

That as the services of Louis Dubord, Messenger of the Legislative Council, are required by the Clerks, during the Sessions and the recess, this House do take into consideration whether it is expedient to give him a permanent establishment.

It was resolved in the affirmative.

ORDERED, That an Address be presented to His Excellency the Lieutenant-Gouverneur.

" To His Excellency Sir ROBERT SHORE MILNES, Baronet, Lieutenant-Gouverneur of the Province of Lower-Canada, &c. &c. &c.

" MAY IT PLEASE YOUR EXCELLENCE,

" We, His Majesty's most dutiful and loyal Subjects, the Legislative Council of the Province of Lower-Canada, in Provincial Parliament assembled, taking into our consideration the necessity of giving a permanent establishment to our Messenger, whose services are required by the Clerks, during the Sessions and the recess, do therefore most humbly beseech Your Excellency, that You will be

" A Son Excellence ROBERT SHORE MILNES, Baronet, Lieutenant-Gouverneur de la Province du Bas-Canada, &c. &c. &c.

QU'IL PLAISE A VOTRE EXCELLENCE,

" Nous, très fidèles et loyaux Sujets de Sa Majesté, le Conseil Législatif de la Province du Bas-Canada, assemblés en Parlement Provincial, ayant considéré qu'il étoit nécessaire de faire une provision additionnelle à l'Assistant Greffier et Traducteur, ainsi qu'à l'Ecrivain Greffier de cette Chambre, supplions humblement en conséquence Votre Excellence de vouloir bien faire telle augmentation à leurs salaires, que Votre Excellence, dans Sa Sagesse et libéralité, trouvera convenable."

ORDONNE, Que l'Honorable Mr. Baby présente cette Adresse à Son Excellence.—J. C. 3, p. 118.

L'Honorable Mr. Baby a fait Rappprt, " Qu'il avait présenté, conformément à l'ordre, l'Adresse de cette Chambre de Jeudi dernier, à Son Excellence le Lieutenant Gouverneur, qui avoit bien voulu répondre qu'il feroit les provisions nécessaires.—

J. C. 3, p. 119.

Samedi,
14e. Mars,
1801.

Vendredi,
27e. Mars,
1801.

Il a été proposé,

Que comme les Officiers de la Chambre des Lords en Angleterre, avoient droit à certains honoraires sur la passation de tous Bills privés, il étoit convenable qu'il fut fait une provision pour les Officiers de cette Chambre, sur tous les Bills privés qui y seroient passés.

La question ayant été mise sur cette Motion,

Il a été résolu dans l'Affirmative.

ORDONNE, Que la considération de ce qu'il sera nécessaire d'allouer aux Officiers de cette Chambre, sur tous les Bills privés, soit référée au Comité des Privileges, qui est chargé de chercher des précédens dans les Journaux de la Chambre des Lords, et de faire Rapport d'une Table des Honoraires qui seront pris par les Officiers de cette Chambre, à la prochaine Session.—J. C. 3, p. 157.

Il a été proposé,

Que cette Chambre prenne en considération s'il ne seroit pas nécessaire de mettre sur un établissement permanent, le Messager du Conseil Législatif, Louis Dubord, dont les Greffiers ont besoin, tant durant les Sessions que hors d'icelles.

Il a été Résolu dans l'Affirmative.

ORDONNE, Qu'une Adresse soit présentée à Son Excellence, le Lieutenant Gouverneur.

" A Son Excellence, Sir ROBERT SHORE MILNES, Baronet, Lieutenant-Gouverneur de la Province du Bas-Canada, &c. &c. &c.

QU'IL PLAISE A VOTRE EXCELLENCE,

" Nous, très fidèles et loyaux Sujets de Sa Majesté, le Conseil Législatif de la Province du Bas-Canada, assemblés en Parlement Provincial, ayant considéré qu'il étoit nécessaire de mettre sur un établissement permanent, le Messager de cette Chambre, dont les Greffiers ont besoin, tant durant les Sessions que hors d'icelles, Supplions en conséquence humblement Votre Excellence de vouloir bien le mettre

Samedi,
20e. Mars,
1802.